
 

 

 
 
 
 

SB “POLITECHNIKA”PAKARTOTINIOVISUOTINO NARIŲ SUSIRINKIMO, 
2017m. balandžio 22d., 
PROTOKOLAS Nr16 

     Darbotvarkė:   
1.  Dėl darbotvarkės tvirtinimo.  
2. Dėl balsų skaičiavimo komisijos. 
3. Dėl SB ataskaitos už 2016m. ūkinę, finansinę veiklą.  
4. Dėl ūkinės finansinės veiklos revizijos rezultatų. 
5. Dėl veiklos plano 2017 metams: 

5.1. Dėl pėsčiųjų ir dviračių tako įrengimo; 
5.2. Dėl kelio apšvietimo; 
5.3. Dėl lauko tualetų, skelbimo lentos tvarkymo; 
5.4. Dėl laistomo vandens magistralinio vamzdžio remonto; 
5.5. Dėl dalyvavimo pavasarinėje talkoje; 
5.6. Dėl inkilėlių kėlimo šventės; 
5.7. Dėl vasaros palydų šventės; 
5.8. Dėl žolės pjovimui trimerio pirkimo; 
5.9. Dėl pagalbinių darbų bendrijos teritorijoje; 

6. Dėl SB „Politechnika“  darbų plano 2017 metams tvirtinimo. 
7. Dėl SB „Politechnika“ sąmatos 2017 metams patvirtinimo. 
8. Dėl SB nario ir tikslinių mokesčių dydžio patvirtinimo. 
9. Dėl automobilių parkavimo Politechnikos gatvėje; 
10. Dėl drenažo šulinių valymo; 
11. Bendrijos narių klausimai, diskusijos. 

 
          Susirinkimą pradėjo bendrijos pirmininkė D. Tuminienė. Ji pasiūlė susirinkimo 
pirmininku – Alfredą Otą, sekretore – Ireną  Gerčienę,. Susirinkimo dalyviai vieningai 
pritarė. 
 
1. SVARSTYTA. Darbotvarkės tvirtinimas.  
NUTARTA. Patvirtinti visuotinio ataskaitinio rinkiminio susirinkimo darbotvarkę. 
              Už 23;   Prieš 0;  Susilaikė 0; 
 
2. SVARSTYTA. Balsų skaičiavimo komisijos sudėtis. Į balsų skaičiavimo komisiją 
pasiūlytos N. Dailidonienė. N. Kreivėnienė. 
NUTARTA. Į balsų skaičiavimo komisiją išrinktos SB narės N. Dailidonienė ir N. 
Kreivėnienė; 
  Už  23;     Prieš 0;Susilaikė 0; 
 
3. SVARSTYTA. SB „Politechnika“ pirmininko ataskaita už 2016m. ūkinę, finansinę veiklą. 
SB pirmininkė D. Tuminienė pristatė jos vadovaujamos SB valdybos veiklos ataskaitą už 
2016 metus. Po to atsakė į bendrijos narių klausimus. (Pirmininko ataskaita pridedama)   
NUTARTA. SB „Politechnika“ pirmininko  ataskaitą tvirtinti. 
            Už23;      Prieš 0;     Susilaikė 0; 
 



 

 

4. SVARSTYTA. Ūkinės finansinės veiklos revizijos rezultatai.  Ūkinės finansinės veiklos 
revizijos rezultatus pristatė revizorius Valdemaras Ščiupokas. Jis pastebėjo, kad metinės 
išlaidos neviršijo planuotų. Revizorius akcentavo, kad visos išlaidos pagrįstos atitinkamais 
dokumentais. (Revizijos aktas pridedamas). 
  NUTARTA. Ūkinės finansinės veiklos revizijos ataskaitą tvirtinti. 
             Už23; Prieš 0; Susilaikė 0; 
 
5.1. SVARSTYTA.Pėsčiųjų ir dviračių tako įrengimas. D. Tuminienė pristatė esamą 
situaciją: buvo kreiptasi į savivaldybę, gauta informacija, kad rengiamasi planuoti pėsčiųjų 
tako projektą. Suplanuoto tako projektui įgyvendinti turėtų savo lėšomis prisidėti SB nariai. 
SB nariai nėra apklausti, kiek lėšų jie nusiteikę skirti. R. Gabševičius pasiūlė įpareigoti po 
vieną tako atstovą savo take apklausti gvenančius žmones. V. Žiogas pastebėjo, kad bent du 
trečdaliai SB narių turėtų pritarti rinkliavai. A. Mazeliauskas pastebėjo, kad reikėtų žinoti 
pinigų sumą, kuri tektų kiekvienam bendrijos nariui. 
      NUTARTA :5.1.1.Įpareigoti SB valdybą apklausti bendrijos narius dėl rinkliavos 
pėsčiųjų tako įrengimui. Sužinoti apytikrę pinigų sumą, kuri tektų kiekvienam bendrijos 
nariui.  
5.1.2. Pritarus dviem trečiosiom SB narių numatytai rinkliavai, informuoti Kauno raj. 
savivaldybę dėl sutikimo prisidėti SB narių lėšomis įrengiant pėsčiųjų taką.  
                    Už22;Prieš 1;Susilaikė 0; 
 
5.2. SVARSTYTA.  Kelio apšvietimas. D. Tuminienė informavo susirinkimo narius apie 
poreikį bent minimaliai paremontuoti kelio apšvietimą: sutvirtinti išklibintus, aplankstytus 
stulpelius, juos nudažyti. Tam reikia numatyti lėšų. 
NUTARTA.5.2.1. Remontuoti elektros stulpus. Remontui skirti 200 eurų. 
Už23;     Prieš 0;      Susilaikė 0; 
                           5.2.2. Įpareigoti SB pirmininkęišsiaiškintikelioapšvietimoįteisinimą, 
perduodantįrangąelektrostinklams. 
Už23;       Prieš 0;    Susilaikė 0; 
 
5.3. SVARSTYTA.Lauko tualetų ir skelbimo lentos tvarkymas.SB pirmininkė pasiūlė spręsti 
dė lauko tualetų ir skelbimo lentų sutvarkymo, padažymo. Visi susirinkusieji pritarė. 
NUTARTA :5.3.Lauko tualetų dažymui, skelbimų lentos remontuiskirti 150 eurų. 
                   Už 23;Prieš 0;     Susilaikė 0; 
 
5.4. SVARSTYTA. Laistomovandenspriežiūra.D. Tuminienė pakomentavo laistomo vandens 
magistralinio vamzdyno būklę: daugelyje vietų reikalingas remontas, o samdomas 
santechnikas sutinka dalimis remontuoti surūdijusius vamzdžius keičiant plastmasiniais. 
Bendrija turi pasirūpinti reikalingomis medžiagomis. 
NUTARTA:5.4.1. Pakeisti 100 m. laistomovandensmagistraliniovamzdžio. Pakeitimuiskirti 
200 eurų. 
5.4.2. Santechnikuiužlaistomovandenspaleidimą, 
bendrovamzdynopriežiūrąbeipagrindiniomagistraliniovamzdynokeitimądalimismokėti du 
kartus per metuspo 300 eurų. 
                     Už 23;      Prieš 0;Susilaikė 0; 
 
5.5. SVARSTYTA. Dalyvavimaspavasarinėjetalkoje. D. Tuminienė, 
primindamaapiepavasarinętalką, 
pakvietėdalyvautibendrijosnariusirsutvarkytinetiksavosklypus, bet irbendras SB erdves. 
NUTARTA.Pavasarinę SB teritorijostvarkymotalkąsuorganizuoti 2017-04-29; 



 

 

Už23;Prieš 0;     Susilaikė 0; 
 
5.6.SVARSTYTA.  Inkilėliųkėlimošventė. D. 
Tuminienėpakomentavoinkilėliųkėlimošventėsgalimybes: šventeinespėtapasiruošti, 
inkilėliuskeltivėloka. Jipasiūlėtokiąšventęrengtikitąpavasarį. 
NUTARTA.Inkilėliųkėlimošventęorganizuoti 2017 m. pavasarį. 
Už – bendru sutarimu;  
 
5.7. SVARSTYTA Vasarospalydųšventė.SB 
pirmininkėpakomentavopraėjusiosvasarospalydas, 
pasidžiaugėsventėssėkmeirpasiūlėtoliautęstipradėtątradiciją. 
NUTARTA.Vasarospalydųšventęorganizuoti 08 
mėn.paskutinęsavaitę.Šventėsorganizavimuiskirti 300 eurų. 
Už  21;Prieš 0;   Susilaikė 2; 
 
5.8. SVARSTYTA. Žolės pjovimui trimerio pirkimas. Pirmininkė pristatė valdybos 
pasiūlymą - bendrų plotų tvarkymui nupirkti trimerį. Visi pritarė. 
NUTARTA.Skirti 300 eurųžolėspjovimotrimeriuipirkti. 
Už  23;      Prieš 0;     Susilaikė 0; 
 
5.9.  SVARSTYTA. Pagalbinių darbų bendrijosteritorijoje atlikimas. D. Tuminienė aptarė 
įvairius smulkius darbus, kuriuos reikėtų atlikti bendrijoje ir paprašė tam tikslui skirti 200 
eurų, o teritorijos priežiūrai bei žolės pjovimui skirti 240 eurų. 
Pirmininkė kreipėsi į bendrijos narius, siūlydama pageidaujantiems imtis tokių darbų. 
NUTARTA. 5.9.1.Pagalbinių darbų bendrijosteritorijoje atlikimui skirti 200 eurų; 
Už  23;       Prieš 0;    Susilaikė 0; 
5.9.2. Už teritorijos priežiūrą ir žolės pjovimą bendrose SB plotuose samdomam darbininkui 
skirti 240 eurų. 
Už  23;      Prieš 0;     Susilaikė 0; 
 
6.SVARSTYTA.SB „Politechnika“ darbųplano 2017 metamstvirtinimas (planaspridedamas).  
NUTARTA.TvirtintiSB „Politechnika“ 2017metųdarbųplaną. 
                    Už 23;       Prieš 0;   Susilaikė0; 
 
7. SVARSTYTA.  SB „Politechnika“ išlaidųsąmatos 2017metamstvirtinimas. D. 
Tuminienėpristatė 2017 m. sąmatą, atsakė į bendrijosnariųklausimus (sąmatapridedama). 
NUTARTA.Patvirtinti 2017metų SB „Politechnika“ išlaidųsąmatą. 
                    Už  23;    Prieš 0;    Susilaikė 0; 
 
8. SVARSTYTA. SB nario ir tikslinių mokesčių dydžio tvirtinimas. Ne SB nario mokestis 
.SB buhalteris A. Butrimas pristatė numatomų mokesčių dydį SB nariams. Jį pagrindė 
sąmatoje numatytais darbais.  
NUTARTA:8.1.  SB „Politechnika“ nariams skaičiuoti po 6 eurus už arą: 4 eurai nario ir 2 
eurai tikslinių mokesčių.Ne  SB „Politechnika“ nariams skaičiuoti po 25 eurus nuo sklypo. 
Už   23;    Prieš 0;    Susilaikė 0; 
8.2. Kaupiamosioms lėšoms rinkti po 6 eurus nuo sklypo. 
Už  23;     Prieš 0;    Susilaikė 0; 
8.2. Nustatyti tikslinių mokesčių bendrijos nariams galutinę sumokėjimo datą - 2017m.   
liepos 31 d,vėliau skaičiuojami delspinigiai 0,01 procentas nuo sumos už kiekvieną 
praleistą dieną. 



 

 

Už  23;     Prieš 0;    Susilaikė 0; 
 
9.  SVARSTYTA: Automobilių parkavimas Politechnikos gatvėje. D. Tuminienė informavo 
gaunanti skundų dėl  automobilių parkavimo kelkraščiuose, nors prieš įvažiuojant į SB 
teritoriją yra ženklas, kuris draudžia net sustoti kelkraštyje visoje SB teritorijoje. Pirmininkė 
akcentavo, kad SB narys Sūnilaitis  kairėje gatvės pusėje, valstybinėje žemėje, neteisėtai 
laiko įvairias technikos priemones, naudojamas jo privačiame medelyne. A. Mazeliauskas 
pareikalavo, kad visi laikytųsi galiojančių taisyklių ir SB tvarkos, o prieš nepaklūstančius 
numatytoms taisyklėms imtis atitinkamų priemonių. R. Gabševičius pastebėjo, kad ženklas, 
draudžiantis statyti automobilius kelkraščiuose, turėtų būti ir kitame gatvės gale. 
NUTARTA: 9.1. Įspėti parkuojančių Politechnikos gatvėje automobilių savininkus dėl eismo 
taisyklių pažeidimo - 333 draudžiamojo ženklo.   
9.2. Asmenis, nepaisančius perspėjimo ir toliau parkuojančius automobilius Politechnikos 
gatvėje, perduoti kelių policijai, pridedant neleistinoje vietoje pastatyto automobilio 
nuotrauką. 
Už 22;     Prieš 1;     Susilaikė 0; 
9.3.Įspėti SB narį Sūnilaitį dėl technikos priemonių statymo ant Neries kranto valstybinėje 
žemėje. A. V. Sūnilaičiui po įspėjimo nesutvarkius užimtos valstybinės žemės, keiptis į 
atitinkamas instancijas. 
Už  23;    Prieš  0;   Susilaikė  0; 
 
10. SVARSTYTA. Drenažo šulinių valymas.  D. Tuminienė informavo, kad kai kurie 
bendrijos nariai kreipiasi dėl drenažo šulinių valymo, tačiau jie patys naudojasi šulinėliais ir 
turėtų patys valyti. Galima tik pagelbėti Alesiams atstatyti šulinį, kuris yra užgriuvęs.   
NUTARTA: 10.1.Drenažo šulinius valyti patiems sodininkams. 
10. 2. Įsipareigoti bendrijos lėšomis atstatyti prie Alesių esantį užgriuvusį drenažo šulinį. 
Už23 ;    Prieš 0 ;     Susilaikė 0 ; 
. 
12. Klausimai ir diskusijos. Susirinkimo dalyviai iškėlė asmenų, vedžiojančių šunis 

bendrijos teritorijoje, sudrausminimo klausimą. Buvo pasiūlyta tokius asmenis 
fotografuoti, filmuoti, o tą medžiagą atiduoti atitinkamoms instancijoms. Gal baudos 
priverstų juos elgtis pagal taisykles. 
 
 

SB “Politechnika” susirinkimo pirmininkas                                             Alfredas Otas 
 
 
SB “Politechnika”susirinkimo sekretorė                                                    Irena Gerčienė 
 
 


